
Sąd Rejonowy w Suwałkach              

 

                  
 

 SŃd Rejonowy w Suwağkach  

 znajduje siň w  

 czterech lokalizacjach 

 przy ul. WaryŒskiego 45 

 

 

przy ul. SejneŒskiej 30 

 



przy ul. Przytorowa 2 

 

 

 

 

 przy ul. KoŜciuszki 69           aktualnie budynek w remoncie, mieŜci siň  

                                                          tam archiwum zakğadowe. 

 

 

 

SŃdem zarzŃdza Prezes SŃdu  

i Dyrektor SŃdu. 

W sŃdzie pracujŃ r·wnieŨ 

sňdziowie, asystenci sňdzi·w, 

urzňdnicy oraz personel 

pomocniczy 

 

 

 

 



Czym zajmuje siň sŃd?                                   

Pod pojňciem sŃdu powinniŜmy 

rozumieĺ niezawisğy organ paŒstwowy,                   

kt·rego celem i zadaniem jest  

sprawowanie wymiaru sprawiedliwoŜci. 

Przed sŃdem ma miejsce realizacja 

zagwarantowanych Ci przez prawo 

uprawnieŒ i obowiŃzk·w. 

 

 

Budynki SŃdu Rejonowego w Suwağkach sŃ czňŜciowo dostosowane do 

potrzeb os·b z niepeğnosprawnoŜciŃ  (r·wnieŨ poruszajŃcych siň na 

w·zkach inwalidzkich): 

 

- ul. WaryŒskiego 45 ï  

 

- obok budynku przy ul. WaryŒskiego  

  jest jedno miejsce parkingowe dla 

  os·b z niepeğnosprawnoŜciami 

 

 



 

- podjazd dla os·b z dysfunkcjŃ ruchu  

  zlokalizowany przy wejŜciu od parkingu 

   wewnňtrznego SŃdu Okrňgowego. 

    

 

 

- przy schodach zamontowana  

  jest platforma pionowa. 

 

 



Aby uruchomiĺ platformň NALEŧY: powiadomiĺ policjň sŃdowŃ (pok·j nr 

24 - PARTER) lub telefonicznie pod numer: 87 5631260. Po uruchomieniu 

platformy pionowej podczas podjazdu naleŨy trzymaĺ bez przerwy przyciski 

ze strzağkami. Osoba z dysfunkcjŃ ruchu jest doprowadzana do holu 

gğ·wnego SŃdu w asyŜcie policji sŃdowej. 

 

 

 

Na wyposaŨeniu SŃdu Okrňgowego znajduje siň schodoğaz do poruszania siň 

os·b na w·zkach inwalidzkich bez napňdu elektrycznego po schodach na ciŃgach 

komunikacyjnych. W celu skorzystania ze schodoğazu, naleŨy zgğosiĺ tň potrzebň 

odpowiednio wczeŜniej. Pracownik, kt·ry jest odpowiedzialny za jego obsğugň 

bňdzie m·gğ go wtedy udostňpniĺ. Odpowiedni w·zek do poruszania siň po 

schodoğazie jest na wyposaŨeniu SŃdu Okrňgowego. 

 

 

 

 

 

-wewnŃtrz znajduje siň winda z 

 szerokimi drzwiami z dŦwiňkiem 

 informujŃcym o otwarciu drzwi  

 na danym piňtrze 



 umoŨliwiajŃca dotarcie na kaŨdŃ  

 kondygnacjň budynku. 

 

 

-toalety dla os·b z 

 niepeğnosprawnoŜciami znajduje siň 

na parterze budynku 

  



 Lokalizacja  

Pokoje usytuowane sŃ na parterze budynku sŃdu przy ul. WaryŒskiego 45 w 

pobliŨu wejŜcia gğ·wnego. 

 - Biuro Podawcze (pok. Nr 10)  

 

- Biuro Obsğugi Interesanta (pok. Nr 1-2) 

 

- Czytelnia akt (pok. 3) 

 

 



- ul. Przytorowa 2 

    

 - podjazd dla os·b z dysfunkcjŃ ruchu 

   znajduje siň po lewej stronie od wejŜcia.  

 

- trzy sale rozpraw z piňciu sal 

  znajdujŃ siň na parterze budynku; 

 

 

 

- dla os·b niepeğnosprawnych w budynku SŃdu 

  zostağy wydzielone odpowiednio przystosowane 

  pomieszczenia sanitarne z niezbňdnym 

  wyposaŨeniem 



 

 

 

- ul. KoŜciuszki 69 ï 

 Aktualnie budynek w remoncie; 

 

- ul. SejneŒska 30 ï 

- wejŜcie do budynku klatkŃ ŜrodkowŃ 

 

- wydziağ cywilny usytuowany jest  

   na parterze 



 

 

 

- dla os·b niepeğnosprawnych 

  w budynkach sŃdu zostağy wydzielone  

  odpowiednio przystosowane 

  pomieszczenia sanitarne z 

  niezbňdnym wyposaŨeniem 

 

 

 

W celu wczeŜniejszego przygotowania wizyty w SŃdzie uprzejmie prosimy o 

skontaktowanie siň z: 

 



a)  Biurem Obsğugi Interesanta pod numerem telefonu: (87) 563 54 44 wysyğajŃc 

e-maila na adres: boi@suwalki.sr.gov.pl 

b) osobiŜcie w siedzibie sŃdu w godzinach urzňdowania tj. od godz. 7.00 do 

15.00 

 

c) wysyğajŃc pismo na adres:  

   

  SŃd Rejonowy w Suwağkach, ul. WaryŒskiego 45, 16-400 Suwağki 

 

JednoczeŜnie informujemy, Ũe wszyscy pracownicy SŃdu majŃ obowiŃzek okazania 

wszelkiej pomocy osobie ze szczeg·lnymi potrzebami. 

 

mailto:boi@suwalki.sr.gov.pl

